
Protokół z XLIV sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 30 sierpnia 2022 r. (wtorek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 14:30 do 15:30. 

 

Ad.1 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, 

zastępcę burmistrza Małgorzatę Przeździk, skarbnika gminy Chmielnik Annę Pleban, 

sekretarza gminy Andrzeja Łopacińskiego, kierowników oraz dyrektorów jednostek gminnych 

i ponadgminnych, radnych, sołtysów. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XLIV sesji dnia 30 sierpnia 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2 i Ad. 3 

W głosowaniu za przyjęciem protokołu z XLIII sesji wzięło udział 15 radnych. Za 

przyjęciem protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (13.06.2022 r.) głosowało 15 

radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 15  radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 4 

W części sprawozdania z prac pomiędzy sesjami głos zabrał burmistrz, który 

podziękował gospodarzom tegorocznych Dożynek Gminnych  w Śladkowie Dużym za podjęcie 

trudu organizacji wydarzenia. Na ręce wiceprzewodniczącej Agnieszki Lenartowicz oraz sołtys 

Agnieszki Głuszek dla wszystkich mieszkańców, burmistrz Paweł Wójcik przekazał list, w 

którym podziękował oraz pogratulował zaangażowania a także doskonałego przygotowania 

wydarzenia. 

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Głuszek podziękowała za pomoc i współpracę podczas 

przygotowań do dożynek pracownikom Urzędu Miasta i Gminy oraz Chmielnickiego Centrum 

Kultury. 

W dalszej części burmistrz oraz przewodnicząca podziękowali przechodzącej na emeryturę 

Dyrektor Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Chmielniku - Marcie Nowak za 

wieloletnią pracę na rzecz rozwoju najmłodszego pokolenia Gminy Chmielnik oraz wręczyli kwiaty i 

pamiątkowy grawerton. 

Pani Marta Nowak w kilku słowach podziękowała za współpracę burmistrzowi oraz radnym. 

Do sprawozdania z prac pomiędzy sesjami pytanie zadał radny Hieronim Górski, który 

poprosił o przybliżenie tematów rozmów podczas spotkań z inwestorem z Warszawy, z firmą 

Złote Ziarno, z Ambasadorem Izraela oraz z przedstawicielem kopalni w Celinach. 

Burmistrz Paweł Wójcik powiedział, że na terenie gminy jest nieruchomość położona 

wzdłuż tzw. szerokiego toru i mimo tego, że jest ona własnością prywatną gmina stara się 

zainteresować jak najwięcej podmiotów, które chciałby tam zainwestować.  

Wspomniał, że było kilka firm, które dostrzegały ogromne możliwości tego terenu, 

jednak teraz znalazł się inwestor zainteresowany sprzedaniem swojego „know-how” 

związanego z budową intermodalnego terminala. Burmistrz powiedział, że dzięki wielu 

staraniom gminy udało się podpisać list intencyjny pomiędzy gminą Chmielnik a tą firmą i że 

finalnym efektem ma być powstanie terminala. Omawiane spotkanie odbyło się z właścicielem 

terenu, którego także trzeba zaangażować do tego przedsięwzięcia. Tłumaczył, że decyzje 

inwestycyjne wymagają wielu spotkań i rozmów, podczas których udało się stworzyć dobry 

klimat i przekonać o możliwościach rozwojowych właśnie tego terenu. Spotkanie z 

Ambasadorem  oprócz części edukacyjnej miało też wymiar gospodarczy. Wspomniał także o 

tym, że informacja z ofertą współpracy trafiła również do Ambasady Amerykańskiej. Spotkanie 

z mieszkańcami Przededworza w sprawie bocznicy kolejowej zakupionej przez kopalnię Celiny 

odbyło się w celu omówienia kwestii związanych z planowaną inwestycją. Spotkanie z 

przedstawicielami firmy Złote Ziarno, która prowadzi swoją działalność w gminie Kije 

dotyczyło współpracy i rozwoju firmy oraz skomunikowania obu gmin. 

 



Ad.5. 

Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku omówił Andrzej Łopaciński – 

Sekretarz Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/448/2022 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 6.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Chmielnik omówił Andrzej Łopaciński - Sekretarz Gminy. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/449/2022 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 7.  



Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia z 

gminą Kije dotyczącego uruchomienia linii komunikacyjnej łączącej obszar gminy 

Chmielnik z obszarem gminy Kije omówił Andrzej Piwowarski  - Naczelnik Wydziału 

Rozwoju Gospodarczego. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/450/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia z 

gminą Kije dotyczącego uruchomienia linii komunikacyjnej łączącej obszar gminy Chmielnik 

z obszarem gminy Kije głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 8.  

Projekt uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych omówił Andrzej Piwowarski  - Naczelnik Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/451/2022 w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 9.  



Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych omówił Andrzej Piwowarski - Naczelnik Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/452/2022 w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad 10.  

Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Chmielnik omówił Andrzej Piwowarski - Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/453/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik. 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 



Ad. 11.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022-2040 omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/454/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022-2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 12.  

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok omówiła Anna Pleban – Skarbnik 

Gminy. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/455/2022 w sprawie zmian budżetu na 2022 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 13.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kije omówiła Anna 

Pleban – Skarbnik Gminy. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLIV/456/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kije głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

Ad. 12.  

 

W sprawach różnych głos zabrała wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz, która w 

imieniu zarządu Lokalnej Grupy Działania „Białe Ługi” zaprosiła wszystkich do 

Chmielnickiego Centrum Kultury na spotkanie dotyczące budowy Lokalnej Strategii Rozwoju 

w dniu 14 września 2022 r.  Wiceprzewodnicząca, przypomniała, że Gmina Chmielnik dzięki 

przynależności do LGD „Białe Ługi” uzyskała wsparcie finansowe w wysokości 2 224 887 zł 

na różnego rodzaju działania, w tym największą popularnością cieszy się powstawanie nowych 

podmiotów gospodarczych.  

Burmistrz Paweł Wójcik, zapoznał wszystkich obecnych na sesji z nową kampanią 

społeczną „Rozłącz się", ostrzegająca przed telefonicznymi wyłudzeniami pieniędzy, której to 

Gmina Chmielnik jest partnerem. Burmistrz zachęcił do uświadamiania mieszkańców w tym 

zakresie oraz o przekazanie spotu informacyjnego jak największej grupie odbiorców. Spot 

został wyświetlony podczas sesji.  

Burmistrz poinformował także wszystkich o sytuacji dotyczącej dodatku węglowego. Na 

dzień sporządzenia sprawozdania wpłynęło 1900 wniosków. Zadania związane z dodatkiem 

zostały rozdzielone pomiędzy pracowników Urzędu Miasta i Gminy oraz Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Podziękował pracownikom za zaangażowanie w te dodatkowe 

obowiązki, które polegały też na pełnieniu dyżurów w każdym sołectwie. Zapotrzebowanie na 

środki zostało wysłane do Urzędu Wojewódzkiego i w momencie ich otrzymania, gmina 

przystąpi do wypłaty dodatków.  

Burmistrz zaprosił wszystkich na 15 września 2022 r. na uroczystość upamiętnienia Marii 

i Wacława Stradowskich, mieszkańców Chmielnika, którzy zostali zamordowani za pomoc 

osobom narodowości żydowskiej w czasie okupacji niemieckiej, poprzez odsłonięcie 

pamiątkowej tablicy. 

Ad. 13. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XLIV sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad sesji z dnia 30 sierpnia 2022 roku. 

 

 

 



 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 


